

Our carbon expertise



■ Since 2001, Sparcraft has been offering carbon masts on various projects, like for instance Figaro II and Beneteau Figaro III as well as maxi yachts. Our company has gleaned over years the expertise of complex rigging geometry and cooperated with Lorima mast manufacturer, Wichard group member. Based in Lorient (Britany, France), Lorima benefits from specific production capacities and recognized experience in the field of carbon mast, from OEM to

the IMOCA or Class Ultim series.

Wichard group



© samovidic.com / Pegasus Yachts

■ The wide knowledge gained by the Wichard group companies enables us to provide a global conception for the One Off projects. The R&D synergy results in technical solutions adapted to the customer's needs.

Build your carbon project

We answer to all types of project, please do not hesitate to contact us.

- One Design series (Figaro II et III,...),
- Race / Cruising : > 45'
- Selection of hardware and rigging fitting carbon mast use (compact, strand, rod for instance)

Notre expertise carbone

■ Sparcraft a proposé dès 2001 des mâts carbone sur certains projets, à l'image des Figaro II et Figaro Beneteau III ainsi que pour des unités custom. Notre société possède l'expertise des géométries complexes et collabore pour le composite avec Lorima, filiale également du Groupe Wichard. Installée à Lorient, **Lorima** bénéficie de capacités de production dédiées et d'une expérience reconnue dans le domaine du mât carbone, des chantiers «OEM» aux séries IMOCA ou Class Ultim.

Groupe Wichard

■ L'expertise multiple réunie autour des sociétés du groupe Wichard, nous permet de proposer une conception globale pour les chantiers comme pour les projets One Off. Les capacités de recherche et de production sont partagées pour finaliser la solution la plus adaptée à nos clients.

Construisez votre projet carbone



Nous répondons à tous les types de projet : nous contacter

- Séries sportives (Figaro II et III,...)
- Course / croisière : > 45'
- Gestion de l'accastillage et du gréement adapté à l'utilisation de mâts carbone (compact strand, rod,...).

■ Sparcraft has developed a global network of rigging professionals covering the worldwide and which can perform a real after sale service. Our effective logistics is guarantee by our experience and our valuable means.



■ Vous disposez avec Sparcraft d'un Service Après Vente et d'un réseau International de professionnels du gréement. Nos agents et une logistique efficace vous garantissent la pérennité de votre produit et le suivi des pièces partout dans le monde.